
 
 
 
 
 
 

  61/9פרוטוקול ישיבת מליאה מס' 
  11:./, שעה  8.8/9/ מן המניין( מיוםישיבה )

 
 

 נוכחים:
 

 יו"ר המועצה –שיח' ניהאד משלב  8/

 סגן ראש המועצה -מר כמאל אחמד 28

 מ.מ. ראש המועצה -מר נדים מיכאל 38

 חבר המועצה -מר מאזן ג'דבאן 48

 חבר המועצה -תורכי מסאלחה  מר  58

 ר המועצהחב -שאדי מרזוק מר  98

 חבר המועצה –מר אדיב נסרה  78

 חבר המועצה –מר מיכאל חורי  8.
 

 נכחו גם בישיבה:
 מנכ"ל המועצה , כותב הפרוטוקול. –עו"ד וסים מוקלד  -

 
 נעדרים:

 סגן ראש המועצה -מר ג'מאל ג'ומעה .1

 חבר המועצה -מר מוחמד עבאס .2

 חבר המועצה -מר אמל זיאדה .3

 חבר המועצה –מר האני מרזוק  .4

 יועמ"ש המועצה -בולוסעו"ד חנא  .5
 

 על סדר היום :
 

 מתן שם לכיכר הנביא זכריא בכניסה לשכונת חיילים משוחררים. .1

אישור לפתיחת חשבון בנק חדש בבנק מרכנתיל סניף כפר יסיף המיועד  .2
 לכספים המגיעים בגין נושאי חינוך ממשרד החינוך.

 שונות והודעות ראש המועצה. .3
 

 ניהאד משלב, ראש המועצה :
 

ומתחילים פותח את הישיבה אני ם לכולם ותודה לכל הנוכחים שבאו לישיבה  , שלו
 בסדר היום.

 
 : /נושא מס' 

 מתן שם לכיכר בכניסה לשכונת חיילים משוחררים.
 



 
 
 
 
 

 ניהאד:
אני מציע לקרוא לכיכר זה ע"ש האלוף יוסף משלב בן הכפר וזאת כאות הוקרה על 

 .ה פועלו ותרומתו לחברה ולמדינה ובטחונ
 

 , מי בעד ומי נגד? 1אבקש הצבעה על נושא מס' 
 

 פה אחד8  בעד:
 אין מתנגדים נגד:

 אין נמנעים8 נמנע:
 
 

 החלטה: 
 

הוחלט פה אחד לקרוא לכיכר הכניסה לשכונת החיילים המשוחררים ע"ש אלוף 
 יוסף משלב.

 
פתיחת חשבון בבנק מרכנתיל סניף כפר יסיף המיועד לכספים    :  2נושא מס' 

 המגיעים בגין נושאי חינוך ממשרד החינוך.
 

 , מי בעד מי נגד ?פתיחת חשבון בבנק מרכנתיל  2 נושא מס' הצבעה על -
 

 פה אחד8 -בעד
 אין מתנגדים8 -נגד

 8 אין נמנעים -נמנע
 
ל סניף כפר יסיף לאשר פתיחת חשבון בבנק מרכנתיפה אחד הוחלט  החלטה:

והמיועד לכספים המגיעים בגין נושאי חינוך ממשרד החינוך כאשר 
 מורשיי החתימה בחשבון הם ראש המועצה וגזבר המועצה .

 
 ניהאד:

אני מבקש להוסיף על סדר היום נושא נוסף והוא חתימת המועצה כשכן על בקשת 
 .מר מרעי סנונו  בבניה לתוש

 
 ל סדר היום, מי בעד ומי נגד ?הצבעה על הוספת הנושא הנ"ל ע -

 
 פה אחדבעד: 

 אין מתנגדים נגד:
 אין נמנעים נמנע:

 
 החלטה:

הוחלט פה אחד להוסיף את הנושא של חתימת המועצה כשכן על בקשת התושב מר 
 מרעי סנונו.

 
 



 
 
 
 

 : 3נושא מס' 
חתימת המועצה כשכן לבקשת הבניה ע"ש התושב מר מרעי סנונו בוועדת התכנון 

 .והבניה
 

חתימת המועצה על בקשת התושב מרעי סנונו, מי  3הצבעה על נושא מס'  -
 בעד ומי נגד?

 
 פה אחד בעד:
 אין מתנגדים נגד:

 אין נמנעים נמנע:
 

 החלטה:
הוחלט פה אחד לאשר חתימת המועצה כשכן על בקשת הבניה לתושב מר מרעי 

 סנונו.
 
 
 

 תודה רבה לכולכם.
 . 11:.1   בשעה 11...1 היום  הישיבה אני נועל את 

 
 
 
 
 
 
 
 

             
 עו"ד וסים מוקלד, מנכ"ל המועצה     ניהאד משלב, ראש המועצה 

 
 
 

 
  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  doc.ה  מן  המנייןישיב - 9/-.-/מיום     9/-6ישיבת מליאה מס \פרוטוקולים ישיבות מליאה\סנאן -מ8מ8 אבו\C:\Users\user\Desktopוסים1


